



# MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an  
Subscriptions a year

Payables d'avance  
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation  
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation  
of the City of Montreal

CANADA

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"  
Bureau de Poste: 299 ou  
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"  
Hôtel de Ville, — Montréal.

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

"The Municipal Gazette"  
Post Office Box: 299 or 42  
Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"  
City Hall, — Montreal.  
TELEPHONE MAIN 4240

## DELIBERATIONS

### COMMISSION SPECIALE DE RECEPTIONS

Compte-rendu de l'assemblée du 1er Septembre.

Sont présents: MM. les échevins Dandurand, président, Bastien, Emard, Garceau, O'Connell, N. Lapointe.

Le procès-verbal de la dernière séance est lu et approuvé.

1.—M. Joseph Charlebois soumet à l'approbation de la Commission l'adresse enluminée et reliée, qui doit être présentée à Son Eminence le Cardinal Vannutelli.

La Commission approuve ce travail, et il est

Résolu: De prier MM. les Commissaires de bien vouloir autoriser le paiement du compte de M. Charlebois, s'élevant à \$580, y compris la reliure et la cassette en acajou.

2.—Le secrétaire soumet les comptes suivants:

Edwin Cox & Co., gravure et impression de cartes pour la réception . . . . .	\$520.00
Edmond Sawyer, gravure et impression de cartes pour la réception . . . . .	141.50
L'Imprimerie Modèle, impression de cartes . . . . .	28.25
Cie de Publication "La Patrie", impression de cartes . . . . .	13.75

Il est

Résolu: D'approuver ces comptes et de prier MM. les Commissaires d'en autoriser le paiement.

3.—Soumise et lue une lettre de M. David Seath, Secrétaire de la Commission du Port, annonçant à la Commission que l'espace qu'occupera l'estrade pour la réception de Son Eminence le Cardinal Vannutelli sera sous le contrôle de la Ville à partir de 1 heure p. m., samedi prochain, le 3 courant.

Résolu: D'accuser réception de cette lettre.

4.—Le secrétaire est autorisé à louer de la maison Bell trois fauteuils pour la réception du Cardinal Légat, à la rue McGill et à l'Hôtel de Ville.

5.—Le président et M. l'échevin Emard sont chargés de s'aboucher avec le Bureau des Commissaires pour voir s'il n'y aurait pas moyen de faire disparaître les obstructions dans les rues causées par les pylônes, tourelles, etc. pour la procession du 11 courant.

6.—M. William Rochon se présente devant la Commission et se déclare prêt à installer 350 ampoules électriques et 30 dômes pour la réception du 8 courant, à l'étage supérieur

### SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of meeting held on the 1st of September.

Present: Ald. Dandurand, chairman, Bastien, Emard, Garceau, O'Connell, N. Lapointe.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

1.—Mr. Joseph Charlebois submitted for the Committee's approval the illuminated and bound address to be presented to His Eminence Cardinal Vannutelli.

The Committee approved of said work and it was

Resolved: That the Commissioners be requested to authorize the payment of M. Charlebois' account, amounting to \$580, including the binding and the mahogany casket.

2.—The secretary submitted the following accounts:

Edwin Cox & Co., engraving and printing of cards for the reception . . . . .	\$520.00
Edmond Sawyer, engraving and printing of cards for the reception . . . . .	141.50
Modern Printing Company, printing of cards . . . . .	28.25
La Patrie Publishing Company, printing of cards . . . . .	13.75

It was

Resolved: That the said accounts be approved of and that the Commissioners be requested to authorize the payment thereof.

3.—Submitted and read a letter from Mr. David Seath, secretary of the Board of Harbour Commissioners, informing the Committee that the space to be occupied by the platform for the reception of His Eminence Cardinal Vannutelli will be under the control of the City, from and after 1 o'clock p. m., Saturday next, the 3rd instant.

Resolved: To acknowledge receipt of the said letter.

4.—The secretary was authorized to hire from the Bell firm, three chairs for the reception of the Cardinal Legate, at McGill street and at the City Hall.

5.—The chairman and Ald. Emard were appointed to confer with the Board of Commissioners and see whether it would not be possible to remove the obstructions in the streets caused by the pylones and turrets, etc., for the procession of the 11th instant.

6.—Mr. William Rochon appeared before the Committee and offered to install 350 electric lights and 30 dômes for